
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 33 (Birke-/ bøgeskoven) 

Dato:  Tirsdag d. 5. marts 2019 

Deltagere:  Bestyrelsen: Henriette Jensen, Lene Hilden, Bennie Spilker og Sara Malm 

Punkter på dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde og dagsorden 

Dagsorden og referat er godkendt inden mødet. 

2. Nyt fra driften 

• Badeværelsesfuger. Henvendelser fra 52 lejemål og arbejdet sættes i gang hurtigst muligt for at forhindre 
evt. vandskader. 

• Larmende ventilatorer. Ventilatorer larmer i etagebygninger, eftersyn og service foregår i august 2019. 

• Manglende lys på stier. Bestyrelsen har modtaget en klage fra en beboer ang. manglende lys på stierne 
omkring beboerens lejemål. Bestyrelsen går en tur i området og tjekker belysningen. 

• Maling af skure. Aftalen om at driften maler skure tilhørende beboere koster fremover 50kr for skure 
tilhørende lejemål i etageejendomme og 100kr for skure tilhørende rækkehuse. 

3. Status – driftssager, haver, mm 

• Vaskeri adgang. Andre afdelinger har fået en brik i stedet for kort til adgang, vi henvender os til driften 
og hører om det er muligt for vores vaskeri og hvad det evt. vil koste. Vi ønsker også en status på standen 
af vores vaskemaskiner og tørretumblere. 

• Skure. Bestyrelsen ønsker info omkring skurene bag materialegården, hvis afdelingen betaler for 
strømmen hertil, så ønskes der en løsning med strømbesparende tiltag, fx en sensor. 

• Varmeskure. Bestyrelsen ønsker undersøgelse af om de to varmeskure i afdelingen bliver malet på 
langtidsplanen og endvidere om disse skure kan bruges til at trække strøm fra til julelys. Vi beder 
Driftsleder Dan om at tjekke dette. 

4. Informationer – bordet rundet 

Intet nyt. 

5. Nyt fra Caféen  

Caféen afholder brunch arrangement d. 17. marts. 

6. Nyt fra OB 

Intet nyt. 

7. Nyt fra SU 

Kulturcenter har fået bevilget 125.000kr til aktiviteter. SU står for juletræsfesten 2019 på Skovvangsskolen. 
SU har haft oppe om afdelingerne ønsker at beholde deres materialegård eller få dem nedlagt. Bestyrelsen har 
besluttet at vi gerne vil beholde vores materialegård så vidt muligt og evt. få udbygget vores storskraldsrum. 

8. Indkommen post 

Ingen indkommen post. 
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9. HvissingeNyt 

Sara Malm skriver et indlæg til HvissingeNyt, bl.a. med detaljer om beliggenheden af vores trailerparkering. 

10. Evt. 

• Trailerparkering. Bestyrelsen undersøger om der er mulighed for at få et skilt op for at synliggøre 
placering for vores trailerparkering. 

• Markvandring. Bestyrelsen går markvandring d. 20. marts. 

 

 


